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"Односи Србије и Америке су добри, стабилни, а надам се да ће бити још бољи у
будућности, и на томе радимо. Ја сам апсолутно релаксиран што се сваке врсте
демократских протеста тиче и мислим да су они добро лице Србије, које је веома важно
да покажемо", рекао је мандатар за састав Владе Србије Александар Вучић приликом
примопредаје нових хеликоптера из Русије на аеродрому "Никола Тесла".

  

  

Он је рекао да је задовољан што су протести иницијативе "Не да(ви)мо Београд" мирни и
демократски.

  

"Можете да бирате трасу којом ћете да идете, макар зауставили пола града, то вам је
дозвољено, сви су добродошли да шетају и пиште, и грађани Србије и странци, а не
смислим да то сме да утиче на наше билатералне односе", рекао је Вучић.

  

Истакао је и да има поверења у амбасадора и људе у Вашингтону са којима је
разговарао.

  

"Мислим да је проблем неких људи у земљи и свету који не могу да разумеју да сам мртав
хладан по том питању. Не плашим се протеста, то је демократска легитимација Србије",
рекао је ВУчић додавши да у претходне четири године није било инцидената на улицама,
осим што је претучен његов брат Андреј Вучић.
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Мандатар за састав нове владе рекао је да се кључне ствари решавају на изборима, и да
га више од демонстрација брину друге ствари, а поготово стање у региону. Додао је и да
са надом, али не и превеликим очекивањима, очекује Париски самит 4. јула.

  

На питање о формирању владе Вучић је одговорио да није задовољан експозеом, као и
да интензивно размишља о кадровским решењима.

  

Вучић је најавио да ће се у петак у Торину састати са главним менаџером Фијата за
Европу и Африку Алфредом Алтавилом.

  

"Надам се да ћу донети повољне вести за будућност Фијата", рекао је Вучић
новинарима.

  

Он је истакао да је важно да добијемо гаранције да Фијат има будућност у Србији, да
неће отићи из Србије 2018. године.

  

Два руска војно-транспортна хеликоптера стигла у Србију за потребе ВС

  

Два војно-транспортна руска хеликоптера Ми-17В-5 стигла су рано јутрос у Србију.
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  Хеликоптери, купљени од Русије за Војску Србије, слетели су на Београдски аеродром уноћи између понедељка и уторка. Примопредаји на аеродрому Никола Теслаприсуствоваће премијер Србије Александар Вучић.  Два хеликоптера које је Србија купила од Русије, прве су летелице које је наша државакупила за потребе војске у последњих 29 година, када су, од тадашњег СССР-а купљенипротивподморнички хеликоптери Ка-28, који више нису у употреби.  Транспортни хеликоптери које користи Војска Србије још су старији. Хеликоптери Ми-8,који су још у употреби, стари су чак 36 година.  Хеликоптер Ми-17 има носивост од 4.500 килограма и може да развије максималнубрзину од 262 километара на час. Може да понесе 36 путника или 24 падобранца и 12рањеника. Дужине 18,6 метара и висине 4,7 метара, максимална тежина при полетањуму је 13.000 килограма.  (Спутњик-Блиц)   

 3 / 3


